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Carlo Bloemberg (Autobedrijf Bloemberg)
‘Een familiebedrijf raakt 
niet zo snel in paniek’
Peter van der Markt (Berry Promens) 
‘We willen de komende 
jaren meer zichtbaar worden’

Gerard Nijland (gemeente Montferland)
‘Onwerkelijk hoe snel 
het in de politiek kan gaan’



Met je bedrijf 
overstappen 
op elektrisch? 
Het kan eerder dan je denkt 
Bijna al je elektrische voertuigen voor je bedrijf kun je leasen met Rabo Lease. Een busje, 
een graafmachine of zelfs een vrachtwagenpark. De voordelen? Je bent direct zelf eigenaar, 
aantrekkelijke gebruikskosten en je houdt toegang tot milieuzones.  

Meer weten? 
Ga naar 

rabobank.nl/
elektrisch 

Zaken waar ondernemers 
enthousiast van worden! 
Altijd actuele informatie | minder risico | meer efficiëntie.

De dynamiek van actíef ondernemen
Wacht u ieder jaar op de jaarrekening die u, ruim na afloop van het boekjaar, vertelt hoe uw organisatie 
heeft gepresteerd? Óf wordt u enthousiaster van realtime inzicht, directe interpretatie van cijfers en wilt 
u de dynamiek voelen van meteen in actie komen? 
Maak dan eens kennis met één van onze parttime controllers. Een alles-in-één vertrouwde adviseur die u 
concreet helpt bij het creëren en behouden van bewuste bestuurbaarheid van uw organisatie.

Parttime controlling > www.stolwijkkelderman.nl

verrassend veelzijdig.
Terborgseweg 25b | Doetinchem
Mercurion 3 | Zevenaar
Keulenstraat 1 | Deventer

t 0314 369 111
e  info@stolwijkkelderman.nl w  www.stolwijkkelderman.nl
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Berry Promens
‘We willen de komende 
jaren meer zichtbaar 
 worden’
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Carlo Bloemberg 
 (Autobedrijf Bloemberg)
‘Ik heb de drive om 
regelmatig iets nieuws 
op te pakken’

Liemersbreed ondernemersfonds 
We zijn begonnen aan een nieuw verenigingsjaar. Op verschillende fronten zijn we als Lindus alweer actief. Tijd om u te informeren met een 
 nieuwe DUS, met daarin interessante artikelen. Het interview met Carlo Bloemberg en de bedrijfsreportages met PACKcenter en Berry Promens 
laten bijvoorbeeld zien dat we mooie bedrijven hebben in de Liemers.

De column in deze DUS is voor de gelegenheid geschreven door ChatGPT. Het is een goed voorbeeld van ontwikkelingen, waar we mee te maken krijgen. 
Daar mogen we niet aan voorbij gaan.
In oktober vindt de algemene ledenvergadering plaats. Ook dit jaar zijn er wat bestuurswisselingen. Het is goed om te blijven vernieuwen, al vinden we het 
natuurlijk jammer dat met Sjef Holland en Harald Wiggers veel bestuurservaring verloren gaat. We zijn blij met hun potentiële opvolgers Remko van ’t Hof 
en Anja Geritz. Elders in deze DUS stellen ze zichzelf voor. 
Ook nieuw is Martin Som. De oud-wethouder uit de gemeente Montferland volgt Wim Bless op als bestuursadviseur. Wim was 
namens Lindus op verschillende fronten een belangrijke schakel. Bijvoorbeeld bij de totstandkoming van de Liemerse 
 Economische Visie. We zijn blij dat we met Martin Som weer een ervaren bestuurder kunnen verbinden aan het Lindus-
netwerk. Overigens nemen we niet van iedereen echt afscheid. Oud-voorzitter Henk Dekker is regelmatig als ambassadeur 
namens Lindus zichtbaar in de Liemers. We zijn blij dat hij zijn ervaring blijft inzetten voor onze vereniging. Die kennis is 
belangrijk in een gebied met veel bedrijventerreinen waar verschillende ontwikkelingen spelen. Daar kunnen we als Lindus 
echt iets betekenen voor de bedrijven. 
Op dit moment zetten we ons samen met de gemeente Zevenaar en ondernemers in om bedrijventerrein Tatelaar/Hengelder in 
Zevenaar grondig te vernieuwen. Dat past in de visie van Lindus, waarin we ons richten op samenwerking en georganiseerd-
heid van bedrijventerreinen. Wij merken dat de interesse om zich te organiseren, groeiende is bij ondernemers. In de vorm 
van coöperaties, een bedrijveninvesteringszone (BIZ) per bedrijventerrein of een ondernemersfonds per gemeente. 
Samen vooruit en samen op weg naar een gemeentelijk of zelfs Liemersbreed ondernemersfonds. Dat laatste lijkt me 
een mooi streven.”

Axel Jansen, Voorzitter Lindus

22
PACKcenter
‘Wij werken hier 
op basis van vertrouwen 
met elkaar’

14
Lindus
Wisseling van de wacht 
in bestuur Lindus



Presentatie boek over 
veertig jaar Fotografie Jacques Kok 
Huisfotograaf Jacques Kok van Lindus heeft dubbel feest gevierd. Op zijn zestigste 
 verjaardag werd het boek ‘Veertig jaar FJK’ gepresenteerd. Burgemeester 
Huub Hieltjes nam het eerste exemplaar in ontvangst.

In het boek, geschreven door DUS-hoofdredacteur Sjoerd Geurts, vertelt Jacques Kok zijn verhaal 
omlijst met vooral veel foto’s die hij in de loop van de jaren maakte. Opvallend is dat het 
‘boek project’ is aangevlogen met een compleet ‘Lindus-team’. Want de vormgeving en productie 
kwam voor rekening van Bureau de Clou.
De presentatie vond plaats in Burgers’ Zoo waar het veertig jaar geleden begon voor Jacques 
Kok. 

Foto: Debby van Cleef
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Voormalig wethouder Martin Som 
nieuwe bestuursadviseur van Lindus
Als wethouder Economische Zaken van de gemeente Montferland keek hij graag over de 
 gemeentegrens heen. En ook als raadslid pleit Martin Som voor samenwerking in de Liemers. 
Dat mag hij nu ook gaan doen als bestuursadviseur van Lindus. Vanuit die nieuwe rol voor-
ziet hij het bestuur van de Liemerse ondernemersvereniging gevraagd en ongevraagd van 
advies.

Martin Som (53) volgt in deze rol Wim Bless op, 
die onlangs afscheid nam. “Ik wil graag een 
steentje bijdragen aan het ondernemersklimaat 
in de Liemers”, vertelt Martin Som. “Als wet-
houder had ik deze nieuwe rol niet op kunnen 
pakken, omdat je dan verschillende petten 
draagt. Nu ik weer als raadslid actief ben, kan 
dat juist heel goed. Ik weet wat er speelt en daar 
kan Lindus, maar ook de politiek van profiteren. 
“Door meer te verbinden en elkaar tijdig te 
informeren kunnen Lindus en de Liemerse ge-
meentes eerder schakelen en hoeven dan niet 
achteraf pas te reageren” 
Martin Som is de nestor van de gemeenteraad 
in Montferland. Hij is met zeventien jaar het 
langstzittende raadslid. Tel daarbij vier jaar 
wethouderschap (2018-2022) op en de 
 Didammer nadert zijn zilveren politieke 
 jubileum. “Ik heb me altijd graag ingezet voor de 
gemeenschap. Daarom ben ik ook het gesprek 
aangegaan met Lindus toen ik de vraag kreeg 
om bestuursadviseur te worden. Ik vind dat 

Lindus een belangrijke rol speelt voor de onder-
nemers in de Liemers. Ze laten een gezamenlijk 
geluid horen en dat is belangrijk om serieus 
mee te kunnen praten over de belangrijke zaken 
die er spelen. Ik denk dat ik een bijdrage kan 
leveren met mijn kennis en netwerk. Niet alleen 
in Montferland, maar in de hele Liemers.”
De gemeente Montferland, waar Martin voor de 
VVD raadslid is, is voornemens aan te sluiten bij 
de regio Achterhoek, maar besloot ook om 
volwaardig lid van de Liemerse Ambassade te 
worden. “Ik ben daar blij mee. De Liemers is 
een belangrijke regio, ook voor Montferland. 
Kijk alleen maar naar de uitgifte van de 
schaarse kavels op bedrijventerreinen.” 
Martin Som schuift als adviseur aan bij de 
bestuursvergaderingen van Lindus. “Ik zal 
de eerste periode vooral inventariseren wat 
er allemaal speelt en wat er moet gebeuren. 
Daarna wordt vanzelf duidelijk waar mijn 
focus gaat liggen. Ik heb er zin in.” 

Opleidingen voor 
medewerkers 
bedrijven 
Het Graafschap College heeft een aantal 
opleidingen opgezet speciaal voor mede-
werkers van bedrijven in de regio. Onder 
de noemer Graafschap College Werkt is 
een uitgebreid aanbod aan praktijkgerichte 
(bedrijfs)opleidingen, cursussen en 
 trainingen ontwikkeld.

“Tijdens bezoekjes aan bedrijven kregen we 
regelmatig de vraag of het Graafschap College 
ook trainingen verzorgt voor volwassenen”, zo 
laat een woordvoerder weten. “Er blijkt veel 
behoefte aan korte om- en bijscholingstrajecten. 
Daarom zijn wij hiermee aan de slag gegaan.”
Op de website graafschapcollege.nl is het 
 volledige opleidingsaanbod te vinden.



Column
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‘Omarm de kansen van ChatGPT’
“In een tijd waarin technologieën zich in razend tempo ontwikkelen, kunnen we niet an-
ders dan ons afvragen hoe ze ons zakelijke landschap zullen beïnvloeden. Een van de 
meest opwindende innovaties van de afgelopen jaren is ChatGPT, een krachtig taalmodel 
dat bedrijven nieuwe kansen biedt. Maar laten we niet vergeten dat met nieuwe kansen 
ook nieuwe gevaren komen. Laten we eens kijken naar de ‘dubbele rand’ van het gebruik 
van ChatGPT voor ondernemers in onze prachtige regio.
Aan de ene kant biedt ChatGPT ondernemers de mogelijkheid om hun klantenservice naar 
een hoger niveau te tillen. Met de vaardigheid om natuurlijke gesprekken te voeren, kan dit 
taalmodel snel en efficiënt klantvragen beantwoorden. Het kan klanten helpen bij het 
vinden van producten, het oplossen van problemen en het verstrekken van relevante infor-
matie. Dit betekent dat ondernemers hun klanttevredenheid kunnen verbeteren en klant-
loyaliteit kunnen opbouwen. Het inzetten van ChatGPT kan ook de productiviteit verhogen, 
omdat medewerkers minder tijd kwijt zijn aan routinematige vragen en zich kunnen rich-
ten op meer complexe taken.
Aan de andere kant moeten ondernemers voorzichtig zijn met de gevaren die gepaard 
gaan met het gebruik van ChatGPT. Het model is gebaseerd op bestaande gegevens en 
kan dus inherente vooroordelen bevatten. Dit betekent dat het mogelijk onbewust discri-
minerende antwoorden kan geven of bepaalde groepen klanten kan benadelen. Daarom 
is het van cruciaal belang om het model zorgvuldig te trainen en regelmatig te controleren 
op mogelijke vooringenomenheden. Daarnaast kan overmatig vertrouwen op ChatGPT 
leiden tot een gebrek aan persoonlijk contact. Klanten hechten waarde aan menselijke 
interactie en het opbouwen van relaties. Het is belangrijk om de balans te vinden tussen 
de voordelen van automatisering en de behoefte aan persoonlijke aandacht.
Als ondernemers in de Liemers moeten we de kansen die ChatGPT biedt omarmen, maar 
tegelijkertijd de gevaren onder ogen zien. We moeten ons bewust zijn van de ethische en 
sociale verantwoordelijkheden die gepaard gaan met het gebruik van deze technologie. 
Het is aan ons om ChatGPT op de juiste manier in te zetten, met oog voor klanttevreden-
heid, gelijkheid en de menselijke touch die zo belangrijk is voor ons regionale bedrijfsle-
ven.
Dus, beste ondernemers uit de Liemers, laten we de kansen van ChatGPT benutten om ons 
bedrijf te laten groeien en te innoveren. Maar laten we ook waakzaam blijven voor de 
gevaren en ervoor zorgen dat we de technologie op een verantwoorde manier gebruiken.”

ChatGPT
Deze column is volledig automatisch geschreven door ChatGPT

Luc Kipmulder: 
‘Menselijke blik op 
tekst blijft onmisbaar’ 
De column op deze pagina hebben we laten 
schrijven door  ChatGPT. Simpelweg door 
 enkele opdrachten in te voeren en het aantal 
woorden aan te geven. Wij hebben de column 
ook voorgelegd aan Luc Kipmulder, 
 marketingadviseur en teamleider bij 
 Warempel. Zijn bedrijf verzorgt voor diverse 
organisaties online content. Wat vindt Luc van 
onze column en ChatGPT?

Allereerst de vraag wat ChatGPT eigenlijk is? Chat-
GPT is een chatbot oftewel een geautomatiseerde 
gesprekspartner, die gebruik maakt van kunstmati-
ge intelligentie. Gespecialiseerd in het voeren van 
dialogen met mensen. Dan de mening van de speci-
alist. Luc Kipmulder vindt dat er in de basis niks mis 
is met de door ChatGPT geschreven column. “De 
column is foutloos geschreven en omschrijft goed de 
voor- en nadelen.” 
Toch heeft hij ook kritische noten: “Wat ik nog wel 
mis, zijn concrete voorbeelden en de creativiteit die 
kenmerkend is voor een goede column. Ik vind dat 
een column moet prikkelen en je aan het denken 
moet zetten.”
Volgens Luc biedt ChatGPT veel kansen om taken 
eenvoudiger te maken en inspiratie op te doen. “Al is 
het in de communicatie wel een gevaar dat teksten 
van mensen door het gebruik van ChatGPT op el-
kaar gaan lijken. ChatGPT biedt kansen, maar blijf 
jezelf ook onderscheiden. Onderzoek en experimen-
teer hier mee voor jouw organisatie, dat doen wij 
zelf ook. Maar controleer altijd goed de output. De 
menselijke blik op de tekst blijft dus onmisbaar. En 
wil je ChatGPT echt inzetten voor content, zorg er 
dan voor dat hij bekend raakt met jouw tone of 
voice. Gebruik daarvoor vooral je eigen teksten als 
input. Maar ChatGPT gaat veel verder dan alleen 

teksten voor jou genereren. Je kunt ChatGPT ook 
inzetten om een bezoeker snel 

antwoord te geven op basis van 
je eigen content en data. Inte-

greer het bijvoorbeeld op jouw 
kennisbank als chatbot.”

De algehele conclusie van Luc? 
“Laat ChatGPT voor je werken, maar 

niet je werk overnemen.”
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INTERVIEW

‘Een familiebedrijf raakt 
niet zo snel in paniek’

Carlo Bloemberg (Autobedrijf Bloemberg) bewaakt het familiegevoel

Door Sjoerd Geurts 

De broers Carlo en Roy hebben de leiding in handen. Carlo’s 
echtgenote Arke helpt bij de administratie en is gastvrouw. 
Vader Geert en moeder Maria verrichten ook nog steeds 
hand- en spandiensten in het bedrijf dat ze zelf ooit be-
gonnen. Autobedrijf Bloemberg aan de Marconistraat in 
 Zevenaar is ook anno 2023 een familiebedrijf in optima 
 forma. “Dat is echt niet alleen omdat wij hier allemaal 
 rondlopen”, benadrukt directeur Carlo Bloemberg (42). 
“Het héle bedrijf ademt het familiegevoel. Daar ben ik best 
trots op.”



We hebben een afspraak met Carlo Bloemberg. 
De Zevenaarder ontvangt ons bij de balie, neemt 
ons mee door het pand, groet klanten en mede-
werkers en leidt ons vervolgens naar zijn kan-
toor. Daar aan hangt een grote foto aan de wand 
van het pand in Westervoort, waar het bijna 48 
jaar geleden allemaal begon. Op de foto ontwa-
ren we de kleine Carlo in de armen van moeder 
Maria. “Ik kijk best vaak naar deze foto. Ik vind 
het mooi dat ik met Roy in de voetsporen ben 
getreden van onze ouders.” 

Jullie zijn hier als kinderen zo’n beetje in 
het autobedrijf opgegroeid. Heb je ooit 
een keuze gehad om iets anders te gaan 
doen?
Carlo: “Haha. Jazeker. Onze ouders hebben ons 
vrijgelaten om een andere richting op te gaan. 
Maar we zijn uiteindelijk toch met het autovirus 
besmet. We woonden in Westervoort aan de 
Klapstraat pal naast het autobedrijf. Dat betekent 
dat we als kind veel meekregen van het reilen en 
zeilen van het bedrijf. Mijn vader sleutelde aan 
auto’s, die hij ook verkocht. Mijn moeder ver-
zorgde de administratie, bediende de benzine-
pomp, deed lucht in de banden en vulde olie bij. 
Als kinderen hielpen Roy en ik op zaterdag met 
het schoonmaken van de werkplaats en het 
poetsen van de auto’s. Daar genoten we van.”

Maar je bent niet technisch?
“En ook nooit geworden. De commerciële kant 
trok me meer dan de techniek. Ik ben daarom 
commerciële economie en bedrijfswetenschap-
pen gaan studeren. Ook Roy volgde een com-
merciële opleiding. Tijdens mijn studie in Nijme-
gen kwam ik vaak thuis om even bij te springen. 
Met de administratie of met het maken van 
foto’s voor het internet dat net opkwam. Roy zat 
meer in het buitenland voor internationale sta-
ges. Hij genoot van het leven. Maar uiteindelijk 
kwamen we hier toch samen terecht. Mooi!”

Jullie zijn Toyota-dealer en dat bracht 
 jullie naar Zevenaar.
“Het bedrijf groeide in die jaren en we werden in 
1976 officieel agent van Toyota. Door schaalver-
groting moesten we in 1989 verhuizen naar 
Zevenaar. Daar werden we hoofddealer van 
Toyota voor het grootste deel van de Liemers. De 
verhuizing van Westervoort naar Zevenaar was 
overigens best een dingetje. Ik was pas acht en 
moest plotseling naar een andere school. Maar 
we wenden snel.”

In 2012 hebben jullie het bedrijf 
 overgenomen?
“We kwamen al eerder fulltime in dienst. Ik had 
werkervaring opgedaan in autobedrijven in 
Eindhoven en Gorinchem. Toen mijn vader ziek 
werd, kwam alles in een stroomversnelling. 
Gelukkig is hij weer hersteld en zien we hem 
regelmatig op de zaak om klusjes te doen. Net 
als mijn moeder die op kantoor helpt. Ze zijn 
trots op hun twee zoons.”

Lijken Roy en jij op elkaar?
“Nee totaal niet, maar daardoor vullen we elkaar 
goed aan. Roy moet mij soms afremmen. Ik ga 
wel eens te hard, haha. We hebben ieder een 

eigen rol. Roy is een echte verkooptijger. Hij 
organiseert de in- en verkoop van auto’s. Ik 
houd me met het bedrijf en personeel bezig. Met 
parttimers erbij werken hier toch dertig mensen. 
Hoewel wij heel verschillend zijn, zitten we el-
kaar niet in de weg. We geven allebei vol gas 
voor het bedrijf.”

Een financiële crisis, corona. Er zijn wat 
stormen geweest, die jullie allemaal 
 hebben overleefd.
“Wij willen niet groeien om te groeien, maar we 
zoeken altijd weer nieuwe uitdagingen die voor 
synergie zorgen. Ik heb de drive om regelmatig 
iets nieuws op te pakken. Dat zit een beetje in 
mijn genen. Nieuwe initiatieven zorgen voor 
nieuwe dynamiek. En op die manier kun je ook 
risico’s spreiden, waardoor je bouwt aan een 
stuk toekomstbestendigheid van het bedrijf. Wij 
zijn tegenwoordig meer dan alleen een Toyota-
dealer. We hebben een occasioncenter geopend, 
we verhuren auto’s via ons Oscar Autoverhuur, 
bij ons kun je terecht voor het leasen van auto’s 
en als camperdealer verkopen en verhuren we 
campers, die we ook onderhouden. We voeren 
het merk Crosscamp en we zijn bezig om bin-
nenkort een tweede merk te kunnen aanbie-
den.”

Daarnaast namen jullie uitgerekend in 
coronatijd Hakkers Autoschade in Duiven 
over?
“Dat klopt inderdaad. We willen zoveel mogelijk 
aanpalende automotive diensten in eigen beheer 
hebben. Tijdens de pandemie stond Hakkers stil, 
er kwamen geen auto’s binnen en dit had na-
tuurlijk impact op het bedrijf. We besloten 
anticyclisch te denken en Hakkers over te 
nemen. Om op deze wijze ook de tak 
schadeherstel aan onze diensten toe 
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Carlo (links) en Roy Bloemberg: 
“Mooi dat we in de voetsporen van onze ouders zijn getreden.”



Al lid?
 

Mercurion 3
6903 PX  Zevenaar 
T 0316 - 34 20 65 Beveiliging en Veiligheid in de Liemers

Succesvol 
ondernemen
in de Liemers

Wil je het beste uit je bedrijf halen? Wij helpen je graag om je
financiële en fiscale situatie te optimaliseren. Zo kun je succesvol

ondernemen, nu en in de toekomst. Met een vast contactpersoon 
en korte lijnen helpen wij je snel op weg. Bel ons voor een

kennismaking. Wij gaan voor het beste resultaat. 
 

actuele administratie 
periodiek signaleren 
onderneming en privé
salarisverwerking en HR 

 Je bent van harte welkom op ons kantoor in Doetinchem, Duiven en Varsseveld 
 T 026 - 362 08 78  l info@wenv.nl l www.wenv.nl

Succesvol
ondernemen 
in de Liemers



te voegen. Je moet het zien als een totaalplaatje. 
Wij verhuren steeds meer auto’s en campers. 
Dat betekent ook steeds meer schades, die we 
door de overname zelf kunnen repareren. Het 
schadebedrijf zit in Duiven, maar verder hebben 
we alles hier op Hengelder geconcentreerd. 
Stukje bij beetje groeide ons bedrijf.”

Klinkt goed, maar je moet in een crisistijd 
wel de middelen hebben voor een 
 overname?
“Wij zijn niet alleen in woord een familiebedrijf, 
maar op alle manieren die je maar kunt beden-
ken. We zorgen bijvoorbeeld dat we voldoende 
vet op de botten houden. We hebben een ge-
zond eigen vermogen, dat we kunnen investeren 
op de momenten dat het nodig is. Dat geeft rust. 
Een familiebedrijf raakt niet zo snel in paniek.”

Hoe dragen jullie het familiegevoel 
binnen het bedrijf uit?
“Het belangrijkste is dat iedereen iedere dag met 
plezier naar het werk gaat. Daar draait het toch 
allemaal om. We werken volgens de zogenaam-
de Bloemberg-berg, waarmee precies wordt 
aangegeven waar we voor staan, hoe we met 
onze relaties, maar ook met elkaar omgaan. 
Regelmatig organiseren we uitjes, een barbecue 
of borrel. Met het kerstdiner zit iedereen door 
elkaar heen. Of we gaan met z’n allen weg. Ik 
word gelukkig van de momenten waarop de 
mensen om mij heen ook gelukkig zijn. Zijn jouw 
mensen tevreden, werken ze fijn samen, voelen 
ze zich fijn, dan heeft dat ook effect op je bedrijf 
en hoe je naar buiten treedt. Die saamhorigheid 
bepaalt het succes van je bedrijf en die is bij ons 
aanwezig. Daar moet je continue aan blijven 
werken. Ik heb ook wel eens afscheid moeten 
nemen van mensen waarbij het echt niet klikt. 

Dat vind ik lastig en komt gelukkig niet vaak 
voor. Sterker nog, hier werken tal van ‘jubilaris-
sen’. Martin is zelfs 42 jaar in dienst, terwijl het 
bedrijf pas 48 jaar bestaat en in het begin alleen 
door mijn ouders werd gerund. Wij koesteren 
onze mensen.” 

De locatie hier op Hengelder is groot.  
Dat zie je er aan de voorkant niet vanaf?
“We hebben diverse hallen voor onze disciplines. 
Er is ook een aparte hal voor occasions met een 
aparte ingang voor verhuur en camperafdeling. 
We zijn tevreden op deze locatie en ook flink aan 
het verduurzamen. Op het dak liggen 450 zonne-
panelen en het occasioncenter heeft een lucht-
warmtepomp en is helemaal van het gas af. 
Stapje voor stapje rollen we dit uit over ons 
complete pand. Overigens zijn we hier al voor de 
gascrisis mee aan de slag gegaan.”

Op bedrijventerrein Hengelder staat de 
komende jaren veel te gebeuren?
“Op dit moment werken ondernemers, gemeen-
te Zevenaar en Lindus in een speciale stuurgroep 
samen aan de toekomstbestendigheid van Hen-
gelder. Thema’s die spelen zijn klimaat, water, 
groen en infrastructuur. We krijgen een aanslui-
ting op de A12, al weten we nog niet wanneer 
dat gaat gebeuren. Verder hebben we de Dag 
van Hengelder/Tatelaar georganiseerd, waar 

ondernemers elkaar konden ontmoeten en 
iedereen bijgepraat werd over alle plannen. Ik 
vind het leuk om me daar mee bezig te houden. 
Om me sterk te maken voor mijn omgeving.”

Je werkt en woont in Zevenaar. 
Nog tijd voor een privéleven?
“Ik werk zes dagen, maar daar maak ik tijd voor. 
We hebben twee kinderen, Linde (12) en Sef 
(10). Grappig is dat Linde nu naar het Liemers 
College gaat, waar ik vroeger ook naar school 
ging. We wonen vlak bij het bedrijf en dat maakt 
het mogelijk om af en toe thuis met het gezin te 
lunchen. Ik probeer ook de woensdagmiddag vrij 
te houden en op zaterdag wanneer Sef of Linde 
bij OBW voetbalt even te gaan kijken. Dan wan-
del ik daar zo naar toe. Ik geef toe dat ik mijn 
werk echt leuk vind en dat het moeilijk is om 
afstand te nemen. Daarom ga ik ook graag weg 
tijdens vakanties. Anders word ik weer naar mijn 
computer getrokken.”

Nog sportief?
“Ik zoek in mijn vrije tijd graag de rust op, maar 
sport ook graag. Squash vind ik leuk en ik ga 
graag met mijn zoon mountainbiken. Dat zijn 
momenten waar ik echt van kan genieten!” 
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Bij ons kunt u culinair genieten 
in een monumentaal pand, te 

midden van schitterende natuur, 
glooiende heuvels, uitgestrekte 
bossen, stille laagvlakten en mooie 
vergezichten.

Kerstborrel of kerstdiner
Ideaal voor het geven van een 
kerstborrel of kerstdiner voor uw 
medewerkers of nieuwjaarsreceptie 
voor uw relaties. En wat dacht u 
van een Peeske cadeaubon als 
relatiegeschenk of kerstcadeau.

Wildseizoen
Wij hebben tijdens het wildseizoen 
altijd wildgerechten op onze kaart 
staan. Ook organiseren wij jaarlijks 

een wildavond waarbij de hele avond 
in het teken staat van het wildeten. 
Dit jaar zijn onze wildavonden op 28 
oktober en 10 november.

Voor meer informatie of reserveren bel 
ons op 0316-532804 of mail naar
info@peeske.nl.  Voor meer informatie 
over onze andere activiteiten zie 
www.peeske.nl.

Uitspanning ‘t Peeske
Peeskesweg 12 7037 CH Beek, 
Tel: 0316-532804 Mail: info@peeske.nl

Voor zakelijke bijeenkomsten is bij 
‘t Peeske een rustige en inspirerende 
ambiance te vinden

Sinterklaasje, 
kom maar 

binnen

tezet.nl

kabaccountants.nl

Altijd in beweging

Succes 
maak je 
samen!
De kracht van ons team ligt in de intensieve samenwerking. 

Wij zijn dagelijks in beweging om het beste uit onze klanten 

en onszelf te halen. Wij begeleiden ondernemers van A tot Z 

en zorgen dat zij het beste resultaat behalen. Met ruim zestig 

adviseurs en vakspecialisten, verdeeld over drie vestigingen, 

is een goed advies altijd dichtbij. Wat uw vraagstuk ook is, 

onze specialisten staan graag voor u klaar.

PRODUCTIEMANNEN.NL

WAT VOOR 

COMMUNICATIEDING
JE OOK HEBT BEDACHT; 
LEG HET BIJ ONS NEER, 
DAN KOMT HET GOED.



YOUNG LINDUS
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Young Lindus?
“Via Thierry Tiedink, de eigenaar van Kroftman Structures, kwam ik twee 
jaar geleden met Young Lindus in aanraking. De eerste bijeenkomst was 
meteen een succes. Er heerst een open cultuur en dat merk je als nieuwe-
ling. Binnen no time maakte ik kennis met andere leden en dat leverde 
meteen nieuwe inzichten en connecties op. De eerste afspraak naar aanlei-
ding van deze bijeenkomst is inmiddels ook een leverancier van Kroftman. 
Ik merk bij Young Lindus en Lindus ook de durf om te delen. De eerlijke en 
transparante gesprekken brengen mij elke bijeenkomst nieuwe inzichten.”

Wat levert het je op?
“Ik vind bij Young Lindus herkenning en de mogelijkheid om te sparren 
met young professionals, die voor vergelijkbare uitdagingen staan. In 
mijn dagelijkse functie richt ik mij voornamelijk op het werken ‘aan 
de organisatie’. Sparren met andere professionals helpt mij om uit 
te zoomen en de bedrijfsvoering in een breder perspectief te 
bekijken. Binnen Kroftman krijg ik als young professional veel 
verantwoordelijkheid en de kans om te groeien, met vallen en 
opstaan. Thierry is een ondernemer die het aandurft om de 
verantwoordelijkheid bij zijn team neer te leggen. De 
overdracht van kennis van senior naar junior en anders-
om zie ik ook terug bij Lindus en Young Lindus.” 

Tip!
“Eerder dit jaar nam ik deel aan het Achterhoekse Ondernemers Festival. 
Hier maakte ik kennis met het ‘Blunderpodium’, waar ondernemers vertel-
den over de blunders die zij gemaakt hebben tijdens hun carrière. Risico’s 
nemen en fouten maken hoort erbij; niets om je voor te schamen maar 
juist belangrijke leermomenten. Ik zou het te gek vinden om dit te introdu-

ceren bij Lindus. De heren van Volta Energy - ook leden van 
Young Lindus - hebben in hun kantoor al een blunder-

bord. Prachtig!” 

‘Er heerst bij Young Lindus 
een open cultuur’

NAAM
“Dineke Bobbink (30). Ik woon in Doetinchem.”

BEDRIJF
“Kroftman Structures, algemeen directielid met 
de portefeuilles operations, HR & office.”

Bedrijven zijn blij met Young Lindus

Het derde lustrum is reden om in magazine DUS 
een nieuwe Young-Lindus-rubriek te lanceren. 
Daarin laten we telkens een jonge ondernemer 
aan het woord. Dineke Bobbink van Kroftman 
Structures in Babberich heeft de primeur. 
Deze lancering is voor ons reden om ook even 
aan te kloppen bij twee ondernemers, die hun 
collega’s kennis laten maken met Young Lindus. 
Ron Polman (Grip Accountants) en Henk Abma 
(Vink Kunststoffen) zijn beiden enthousiast. 
Namens Grip Accountants en Adviseurs in 
 Duiven neemt Laurens Gasseling deel aan de 
Young Lindus-bijeenkomsten. Ron Polman: 
“Stimuleren en enthousiasmeren van jong en 

toekomstig ondernemerschap vinden wij van 
groot belang. Wij zien Young Lindus als een 
platform waar potentiële ondernemers en 
 managers aan een netwerk kunnen bouwen, 
ervaringen opdoen en ervaringen uitwisselen. 
Leren van elkaar, waarbij er ook ruimte is voor 
amusement en gezelligheid. Onze ervaringen 
met Young Lindus zijn positief. Lindus is bij tijd 
en wijle toch een ‘old boys network’ en door de 
aankomende generatie, die min of meer in 
dezelfde levensfase zit, met elkaar in contact te 
laten komen, ontstaat er sneller een connectie 
met elkaar. Young Lindus geeft een extra 
 dimensie. Het belang van elkaar kunnen ver-

sterken en krachten bundelen is in de steeds 
individualistischer wordende maatschappij van 
belang en hier kan een netwerkorganisatie zoals 
Young Lindus een goede rol in spelen. Al is het 
wel belangrijk dat Lindus en Young Lindus geen 
aparte ‘clubjes’ worden.”

Mooi platform
Namens Vink Kunststoffen in Didam zijn Marije 
Thijssen en Tom Berendsen lid van Young 
 Lindus. “Wij zijn blij met Young Lindus”, vertelt 
Henk Abma. “Young Lindus is een mooi platform 
voor jonge getalenteerde medewerkers. Het is 
goed voor de algemene ontwikkeling van deze 
jonge medewerkers en je geeft ze op deze 
 manier ook een kijkje in de keuken bij andere 
bedrijven. Het is goed dat er vanwege de leef-
tijdsgrens doorstroming is, al mag die van mij 
nog wel sneller. Zodat de groep niet te lang 
hetzelfde blijft.”

‘Bouwen aan netwerk en 
nieuwe ervaringen opdoen’
Iedereen was vijftien jaar geleden benieuwd of het nieuwe initiatief 
zou aanslaan. Een speciaal platform voor jonge ondernemers. Maar 
vanaf de eerste bijeenkomst blijkt Young Lindus een prima plek voor 
‘young potentials’ om elkaar te leren kennen en van elkaar te leren.
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HET PORTRET

Naam Edith Nobels

Geboren 8 mei 1970 in Arnhem.

Woonplaats Duiven.

Burgelijke staat Samenwonend.

Studie HBO, SPD Bedrijfsadministratie.

Arbeidsverleden “Ik werk mijn hele carrière (33 jaar) 

al binnen BDO Accountant & Adviseurs. Op de vestiging 

in Arnhem adviseer ik onder andere ondernemers uit 

de Liemers. Mijn specialisme is financieringen.”

Bedrijf “BDO Accountant & Adviseurs is een 

landelijke accountants en (belasting)adviesorganisatie. 

We hebben alle dienstverlening onder één dak, 

waardoor wij in staat zijn snel te schakelen om 

onze klanten op diverse vlakken te kunnen adviseren 

en begeleiden. De lijntjes zijn kort en informeel. 

We hoeven geen diensten bij derden in te huren om 

onze klanten allround te kunnen begeleiden. Of het 

nu gaat om HR diensten, bedrijfsovernames, 

waardebepalingen, advocaten of juristen. BDO behoort 

tot de ‘Big 5 accountantskantoren’, wat wellicht 

groots en log klinkt, maar dat zijn wij zeker niet. 

We staan dicht bij de ondernemer.”

Waar kennen we je van? “Van mijn bezoeken aan de Lindus bijeenkomsten, die ik 

 afwissel met mijn collega Bas Wissing. Daarnaast woon ik in Duiven en ben ik af en toe te 

vinden in sportschool Aerofitt.”

Passie? “Gezelligheid en plezier, lachen is gezond. Bijvoorbeeld naast een glas rode wijn. 

Daarnaast ga ik graag op wintersport met collega’s en in de zomer met mijn partner naar 

Zuid-Frankrijk, waar we dan een exclusief vakantiehuis huren met privézwembad. Heerlijk 

onthaasten.”

Social media? “LinkedIn en Facebook. Op LinkedIn plaats ik af en toe een artikel en blijf ik 

op de hoogte van wat er allemaal gebeurt. Met Facebook doe ik weinig. Ik zeg altijd gek-

scherend dat Facebook voor ‘nieuwsgierige mensen’ is. Ik plaats hier bijna nooit wat op.”

Krant? “Financieel Dagblad, De Gelderlander en op internet het lokale nieuws.”

Altijd op zoek naar? “Persoonlijke uitdagingen, plezier en eerlijkheid.”

Houdt niet van? “De niet oprechte medemens.”

Grootste blunder? “Toen we nog een eigen boot hadden, ben ik er in de sluis van 

 Enkhuizen een keer afgesprongen, waarna ik de lijn teruggooide in de boot. Daar sta je dan 

aan wal en de boot onbemand dwars op het water.”

Vertel iets verrassends over jezelf? “Ik ben altijd heel sportief geweest, surfen, zeilen, 

bergsport, tennis, volleybal, skiën. Maar tegenwoordig moet ik me naar de 

 sportschool slepen en dan zit ik daar vervolgens in de sauna.”

Sociale netwerken? “Lindus en RAN - Arnhem Business.”

Wat zou je willen veranderen aan jezelf? 

“Meer kunnen loslaten en niet altijd perfect willen zijn.”

Webshop? “Studio Anneloes, dames kleding.”

Laatst gelezen boek? “Oei, dat is een tijdje geleden, 

‘De kracht van kwetsbaarheid’ van René Brown.”

Televisie? 

Ik kijk vooral series op Prime, Apple TV, Netflix en ik volg 

sinds jaar en dag de Formule 1. Al voor het tijdperk Max 

Verstappen.”

Ontspanning? “Muziek luisteren, sauna en het kijken van 

een spannende serie.”

Grootste uitdaging?

“Mezelf blijven uitdagen, maar soms ook tegen mezelf durven 

zeggen: ‘goed is goed genoeg’. Afstand durven nemen en 

 loslaten.”

CV Edith
BDO Accountants

‘Sinds jaar en dag 
kijker van de Formule 1’
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Harald Wiggers en Sjef Holland geven stokje over aan Remko van ’t Hof en Anja Geritz 

Remko van ’t Hof wordt naar verwachting de 
nieuwe penningmeester. “Ik woon sinds vorig 
jaar in Giesbeek met mijn gezin. Mijn echtgenote 
Femke komt daar vandaan. Daar hebben we wat 
meer ruimte dan in Utrecht, waar we in de stad 
woonden. Dat is ook fijn voor onze kinderen van 
5 en 8 jaar.”
Remko leert de Liemers in een sneltreinvaart 
kennen. “We zijn in het dorp warm ontvangen 
en door mijn werk als Senior Adviseur MKB bij 
Kab ken ik inmiddels veel bedrijven. Ik zie 
mooie nieuwe uitdagingen in het jonge bestuur. 
Natuurlijk ga ik als penningmeester voor een 
financieel gezond beleid. Maar ik denk dat we 
als Lindus ook een toegevoegde waarde op 
andere fronten kunnen zijn voor onze leden. 
Daar wil ik graag een bijdrage aan leveren.” 

Anja Geritz is het tweede beoogd nieuwe be-
stuurslid van Lindus. Ze is in het dagelijks leven 
algemeen directeur van de praktijkscholen van 
onderwijsorganisatie Quadraam. Daar valt bij-
voorbeeld Symbion in Didam onder. Binnen het 
bestuur neemt ze de portefeuille onderwijs op 
zich. “De Liemers is al twintig jaar mijn woon-
werk gebied. Mijn kinderen - ik heb drie doch-
ters - zijn hier opgegroeid. Ik ken het gebied 
goed. In de Liemers zijn de lijnen kort. Daar 
speelt Lindus een grote rol in.” 
Anja Geritz zei volmondig ja tegen de vraag of 
ze bestuurslid wilde worden van Lindus. “Ik vind 
het belangrijk dat er een vertegenwoordiger van 
het Liemerse onderwijs in het bestuur zit. On-
derwijs en bedrijven kunnen veel voor elkaar 
betekenen. In deze tijd is er zelfs een wederzijd-
se afhankelijkheid. Door Lindus kunnen er mak-
kelijk verbindingen worden gelegd om samen 
mooie dingen te doen, die zowel voor bedrijven 
als voor het onderwijs goed zijn.”

Afscheid
Na tien jaar neemt Harald Wiggers afscheid 
als bestuurslid van Lindus. “Drie keer drie 
jaar mocht ik bestuurder zijn en daar 
kwam nog een extra coronajaar bij. Ik heb 
het met enorm veel plezier gedaan en ik ga 

het ook missen. Het is mooi dat je je mag inzet-
ten voor het maatschappelijk belang in je regio. 
En het levert je ook wat op. We kregen mooie 
inkijkjes, zaten jaarlijks bij de Liemerse colleges 
van B&W aan tafel en onze netwerken groeiden. 
Toch is het ook goed dat het bestuur zich regel-
matig vernieuwt.”
Harald Wiggers merkt dat het belang van Lindus 
in de regio steeds groter is geworden. “Lindus 
zit overal met de neus vooraan bij. Veel overhe-
den en instanties komen Lindus ook om advies 
vragen of betrekken Lindus bij plannen. Veel 
meer dan ik tien jaar geleden verwacht had.”
Ook Sjef Holland vertrekt als bestuurslid. Hij was 
zes jaar penningmeester. “Ik weet hoe moeilijk 
het is om vrijwilligers te vinden. Ik wilde daarom 
iets doen voor de Liemers. Ik heb het met ple-
zier gedaan. Ik ben bijvoorbeeld bezig geweest 
met het digitaliseren van de financiële admini-
stratie. Hoogtepunten waren de bestuurlijke 
overleggen bij de Liemerse gemeenten, waar-
mee je op de hoogte blijft van alles wat er zich 
afspeelt in de regio. Ik heb gemerkt dat Lindus 
enorm veel doet aan belangenbehartiging en 
een actieve rol speelt in de Liemers. Het jubi-
leumfeest bij kasteel Bergh sprong er uit. Een 
fantastische locatie en inspirerende sprekers.”

Wisseling van de wacht in bestuur Lindus
Door Sjoerd Geurts

Tijdens de ledenvergadering op 24 oktober vindt er een wisseling 

van de wacht plaats binnen het bestuur van Lindus. De beoogd 

 nieuwe bestuursleden zijn Remko van ’t Hof (Kab Accountants & 

 Belastingadviseurs) en Anja Geritz (Quadraam). Ze volgen 

 respectievelijk Sjef Holland en Harald Wiggers op.

Remko van ‘t Hof

Anja Geritz

14 DUS magazine
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NIEUWS

Gerard Nijland nieuwe wethouder gemeente Montferland

Het politieke tumult in de gemeente  Montferland 
leidde enkele maanden geleden tot aanpassing 
van het college van burgemeester en wet-
houders. Met Gerard Nijland als verrassende 
nieuwkomer. Hij nam de plaats in van Rob Mos. 
Gerard Nijland: “Een groot gedeelte van mijn 
leven werkte ik in het agrarische bedrijfsleven. 
Nu begin ik aan mijn dertiende jaar als wet-
houder. Tussendoor ben ik namelijk ook twee 
jaar wethouder in de gemeente Aalten geweest. 
De eerste weken in Montferland voelen ver-
trouwd. Het was druk omdat je veel nieuwe 
mensen leert kennen en je moet inlezen in aller-
lei dossiers. Ik ben goed ontvangen en heb een 
fijne start gehad.”

Economische zaken
Als wethouder van economische zaken heeft 
Gerard Nijland nadrukkelijk met het bedrijfs-
leven te maken. “Ik wil openstaan voor onder-
nemers, raadsleden en inwoners. Als gemeente 

moeten we laagdrempelig en goed benaderbaar 
zijn. En duidelijkheid bieden in de besluit-
vorming. Uitdagingen zijn er genoeg in mijn 
portefeuille. Zeker als ik kijk naar woningbouw, 
economie en recreatie & toerisme.”
Gerard Nijland benadrukt het belang van een 
goede samenwerking binnen de Liemers. “De 
Liemers heeft specifieke onderwerpen die gren-
zen overschrijden zoals mobiliteit, bedrijven-
locaties en recreatie & toerisme. Hierbij moeten 
we blijven afstemmen om geen concurrenten 
van elkaar te zijn.”

Belangrijke vereniging
Hij kijkt uit naar het hernieuwde contact met 
 Lindus. “Lindus is een belangrijke vereniging 

voor ondernemers en heeft dat de afgelopen 
jaren ook laten zien met inzet op het gebied van 
de Liemerse mobiliteit, het onderling contact 
tussen de bedrijven en het reageren op de be-
schikbaarheid van bedrijvenlocaties. Ik denk dat 
veel regio’s jaloers zijn op de resultaten die 
Lindus heeft geboekt.” 
Wanneer Gerard Nijland over drie jaar tevreden 
is? “Ik ben tevreden wanneer blijkt dat de ge-
meente Montferland geruisloos is overgestapt 
naar de Regio Achterhoek. Maar ook dat de 
samenwerking binnen de Liemers op een iden-
tiek niveau plaatsvindt, waarbij de werkgelegen-
heid in de Liemers verder is toegenomen, het 
onderwijs goed aansluit en de woningbouw niet 
meer stagneert.” 

Dachser neemt elektrische vrachtwagens in gebruik
Met het oog op de toekomst neemt Dachser 
Nederland zijn eerste elektrische vracht-
wagens in gebruik. “Dit is een belangrijke 
stap naar emissievrije leveringen in de 
toekomstige ‘zero-emissie zones voor 
stadslogistiek”, laat Dachser weten. “Die 
worden vanaf 1 januari 2025 ingevoerd.”

De eerste elektrische vrachtwagen die vanuit de 
Dachser vestiging in Waddinxveen de weg op is 
gegaan is de Volvo Electric FL 4x2. Met deze 
100% batterij-elektrische vrachtwagen beproeft 
de logistiek dienstverlener het gebruik van emis-
sievrije technologieën en intelligent stroom- en 
netbeheer in de praktijk. 
Met 18 palletplaatsen en een laadvermogen van 
6 ton biedt de Volvo Electric voldoende capaci-
teit. De actieradius van maximaal 220 kilometer, 
in combinatie met een laadpunt bij de vestiging, 

maakt dat deze elektrische vrachtwagen geschikt 
is voor stadsdistributie. Daarnaast is de truck 
door de elektrische aandrijving vrijwel geruis-
loos, waardoor de geluidsoverlast in stads-
gebieden aanzienlijk wordt verminderd.
Ook vanuit de Dachser vestiging in Zevenaar is er 
een elektrische truck de weg op gegaan. Deze 
tweede truck, een Renault Trucks D Z.E. 16t met 
een vergelijkbare actieradius en capaciteit, ver-
zorgt de stadsleveringen in Arnhem en om-
geving. 

‘Het voelt onwerkelijk hoe 
snel het in de politiek kan gaan’
Door Sjoerd Geurts

Hij was bijna tien jaar wethouder 
in de gemeente Zevenaar, waar 
hij ook jarenlang in de 
gemeente raad zat. Sinds enkele 
maanden is Gerard Nijland (62) 
uit Angerlo de nieuwe wethou-
der van economische zaken in de 
gemeente Montferland. “Het 
voelt soms onwerkelijk hoe snel 
het in de politiek kan gaan.”

Gerard Nijland: “Ik heb een fijne start gehad.”
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Door Sjoerd Geurts

Het is feest bij Berry Promens. Het Zevenaarse bedrijf bestaat 75 jaar en viert dit jaar haar verjaardag. 

Het bedrijf dat in 2013 nog geteisterd werd door een brand, groeide de afgelopen jaren uit van een 

 verliesgevende onderneming naar een winstgevend bedrijf.   

‘We willen de komende 
jaren meer zichtbaar worden’

Berry Promens in Zevenaar viert jubileum 

Berry Promens is een kunststofverwerkend 
spuitgietbedrijf met een rijke geschiedenis. Het 
bedrijf werd in 1948 opgericht onder de naam 
Multiplastic. Tegenwoordig is een groot deel van 
de Einsteinstraat op bedrijventerrein Hengelder 
in Zevenaar in handen van Berry Promens, zoals 
het bedrijf na diverse naamswijzigingen heet. 
Daarnaast beschikt het bedrijf enkele honderden 

meters verderop over 10.000 vierkante meter 
extra opslagcapaciteit. 
We hebben vandaag een afspraak met HR-ma-
nager Peter van der Markt, die ons een inkijkje 
geeft in het bedrijf, waar zo’n 450 mensen wer-
ken. Dat gebeurt in vijf ploegendiensten, 24/7. 
“In onze fabriek staan de machines vrijwel nooit 
stil”, vertelt Peter.  

Innovatie 
Berry Promens staat bekend om haar specia-
lisatie en innovatie in de productie van hoog-
waardige kunststof spuitgietproducten. Het 
verhaal begon net na de oorlog met de pro-
ductie van celluloid poppen. Daarna kwam de 
productie van huishoudelijke artikelen en 
tuinbouwproducten erbij. Tegenwoordig ligt 

BEDRIJVIG

Peter van der Markt (rechts): 
“We proberen onze mensen te binden aan ons bedrijf.”
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het zwaartepunt op automotive producten en 
dan met name voor grotere trucks, waarmee 
een sterke positie werd veroverd op de markt.
 “Tegenwoordig ontwikkelen en produceren wij 
nog maar 5 procent producten voor de tuin-
bouw. Bijvoorbeeld kratjes. Ongeveer 95 procent 
van onze producten zijn voor de automotive 
industrie. Het is een markt die zéér hoge kwali-
teitseisen stelt. Wij produceren in Zevenaar met 
27 specialistische spuitgietmachines ongeveer 
1.200 verschillende producten. Onze klanten 
zorgen voor de grote innovaties, waarna wij een 
verbeteringsslag toepassen. Het productontwerp 
komt van onze klanten; onze engineering af-
deling vertaalt het geheel tot een efficiënt en 
maakbaar proces.” 

Fabrieksruimte 
We maken een rondje door de fabriek. De veilig-
heidsschoenen en het veiligheidshesje moeten 
aan. De richtlijnen zijn streng in een omgeving 
waar niet alleen mensen werken, maar waar 
ook de automatisering ver is doorgevoerd ge-
tuige de machines en robots die alle kanten op 
bewegen en zachte en harde plastics kunnen 
verwerken. De palletwagens rijden via een auto-
matisch treintje door de hal en worden met 
behulp van de computer de juiste weg gewezen. 
In de opvallend schone fabrieksruimte rollen er 

iedere dag weer honderden 
gloednieuwe vrachtwagen-
onderdelen van de band. Van 
wielafdekking tot trapjes en 
 interieurdelen. Overal om ons heen 
is bedrijvigheid, waarbij veel mensen 
betrokken zijn en toch kampt ook dit bedrijf met 
een tekort aan personeel. 

Nieuwe medewerkers
“Op alle manieren proberen we nieuwe mede-
werkers te vinden en onze eigen mensen blij-
vend te binden aan ons bedrijf. Dat lukt best 
goed, we hebben relatief weinig verloop. Hier 
werken ook veel mensen uit andere landen en 
dat zorgt voor cultuurverschillen. Het is een hele 
uitdaging om al deze culturen en karakters 
samen te laten werken. Dat lukt best goed, al 
lopen ook wij wel eens tegen problemen aan. 
We zorgen van onze kant voor goede werk-
omstandigheden en benadrukken het wij- 
gevoel. We doen het hier echt samen in een 
informele sfeer. Daarnaast bieden we iedereen 
ontwikkelmogelijkheden. Onze medewerkers 
hebben passie en interesse voor deze industrie-
tak en kunnen kennis uitbouwen. Bijvoorbeeld 
via bijscholingen. Zo kunnen medewerkers in 
eigen huis de cursus procesoperator volgen. En 
ook aan het informele aspect schenken we 
aandacht. We hebben een zomerbarbecue en 
kerstborrel geïntroduceerd.”

Wereldwijd
We zijn terug op kantoor. Peter: “De Berry 
 Global Group is een wereldwijde organisatie 
met 265+ locaties en 46.000 medewerkers. 
Samen met de vestiging in Estland zijn wij 
 specialist in de automotive branche. Wereldwijd 
is Berry vooral gespecialiseerd in verpakkingen, 
zoals kunststof dopjes en flesjes. Wij wijken daar 
als automotive specialist van af. Overigens zijn 
we de afgelopen jaren niet stil blijven staan. We 
zijn in vijf jaar tijd gegroeid van een verlies-
gevende onderneming naar een winstgevend 
bedrijf. Ondanks een energiecrisis, een staking 
van medewerkers voor een betere cao en 
grondstoffen die alsmaar duurder worden. Daar 
zijn we met z’n allen heel erg trots op.”

De Liemers
Berry Promens is één van de grotere werkgevers 
in de Liemers en blij met de strategische ligging 
en goede infrastructuur in Zevenaar. Hoewel de 
klanten grotendeels van buiten de regio komen, 
heeft het bedrijf zeker oog voor de Liemers, 
benadrukt Peter van der Markt. “We vinden het 
belangrijk dat wij als bedrijf onderdeel zijn van 
dit gebied. We zijn een van de grotere werk-
gevers en veel van onze mensen komen hier uit 
deze regio. We willen de komende jaren ook 
meer zichtbaar worden. Dat is bijvoorbeeld een 
belangrijke reden om lid van Lindus te zijn. Als 
je zichtbaar bent, kun je werving en selectie 
beter oppakken. Er moet over ons gesproken 
worden. Ook daar gaan we de komende jaren 
verder aan werken.”

Grote brand in 2013
Vrijdagmorgen 6 september 2013. Een dag 
waar Berry Promens het liefst niet meer aan 

wordt herinnerd. Aan de Einsteinstraat 
sloegen de vlammen in alle vroeg

te uit het bedrijfspand. De hele 
regio zag de zwarte wolken 
boven Zevenaar. Uiteindelijk 
gingen twee hallen van 700 
en 1.000 vierkante meter in 

vlammen op, net als het pand 
van buurman Speck Pompen. 

Peter van der Markt: “Ik werkte hier 
op dat moment nog niet, maar het is 

een dieptepunt in de geschiedenis. Ook 
vandaag nog beginnen veel mensen daar
over. Maar we zijn weer boven komen 
 drijven. De brand maakte duidelijk dat we 
als bedrijf flexibel waren en met de kracht 
van al onze mensen kwamen we er snel 
bovenop, werd er een nieuwe hal gebouwd 
en konden we weer productie draaien. Ook 
dat is Berry Promens!”

Van Multiplastic 
tot Berry Promens 
Meerdere overnames zorgden in de loop van 
de jaren voor steeds weer nieuwe bedrijfs
namen. Via Multiplastic, Dynoplast, 
 Polimoon werd het uiteindelijk Promens. 
Die naam werd gehandhaafd na overnames 
door respectievelijk RPC en de Berry Global 
Group. Al werd Berry wel toegevoegd aan de 
handelsnaam Promens. 



www.markant-outdoorcentrum.nl Gildeweg 7, Braamt
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De gemeente Doesburg heeft een nieuwe bedrijfscontactfunctionaris. Menno Feitsma 
neemt het stokje over van Wendy Janssen, die naar de gemeente Zevenaar is vertrokken. 
“Ik vorm graag de verbindende schakel tussen de gemeentelijke opgaven in Doesburg en 
de plannen van de ondernemers”, aldus Menno Feitsma.

Menno Feitsma woont in Arnhem maar kent zijn 
nieuwe gemeente goed. “Met name vanwege de 
bezoeken die ik er met regelmaat privé afleg. Ik 
houd van de sfeer en de prachtige Hanze-uit-

straling. Ook merk ik dat inwoners van 
 Doesburg bijzonder trots zijn op hun stad.”
Menno Feitsma was werkzaam in diverse 
 commerciële functies. Ook werkte hij tien jaar 

als zelfstandig ondernemer. “Wij importeerden 
bijvoorbeeld consumentenartikelen vanuit het 
Verre Oosten naar Nederland. Deze producten 
werden vervolgens via diverse retailers, post-
orderbedrijven en magazines zoals de 
 Kampioen van de ANWB verkocht. Daarnaast 
heb ik gewerkt bij Toerisme Veluwe Arnhem 
Nijmegen (TVAN), waarbij ik in de regio een 
netwerk heb opgebouwd en veel samenwerkte 
met gemeenten en ondernemers.”
Bij de gemeente Doesburg geeft hij uitvoering 
aan het economisch beleid. “Ik signaleer, 
 analyseer en adviseer de wethouders en houd 
mij onder meer bezig met bedrijventerreinen en  
het centrummanagement.” 
Menno Feitsma ziet voldoende uitdagingen in 
zijn nieuwe gemeente. “Het ondernemerschap 
in Doesburg is sterk ontwikkeld. Ik heb altijd 
geleerd dat je alléén sneller bent, maar dat je 
 samen verder komt. Daar wil ik me voor in-
zetten. Verder liggen er aandachtspunten op het 
gebied van duurzaamheid en netcongestie. Daar 
gaan we mee aan de slag.”

Liemers Compliment gaat naar De Spannen
Niet één ondernemer, maar drie ondernemers hebben het Liemers Compliment 2023 ontvangen. Henry Span, Marjan Span en hun 
 dochter Lotte Span werden tijdens de zomerborrel van de Liemerse Uitdaging bij Landgoed Huis Sevenaer verrast met de award voor 
hun belangeloze inzet en betrokkenheid bij de regio.

Voor het Liemers Compliment komen bedrijven in aanmerking die Liemerse 
stichtingen, verenigingen of bewonersinitiatieven ondersteunen. De hulp 
vindt meestal plaats in natura, dus door inzet van kennis, menskracht, mate-
rialen en faciliteiten. Voorzitter Sjoerd Geurts van De Liemerse Uitdaging: 
“Het gaat om bedrijven die door concrete acties hebben laten zien dat zij 
zich, naast hun commerciële doelen, ook inzetten voor de samenleving. 
De familie Span laat zien dat er meer is dan alleen ondernemen en 
winst maken.”
Henry Span runt samen met zijn dochter Span Meesterschilders 
en Span Finishing in Beek, terwijl Marjan haar eigen vorm-
gevingsbureau Hetspan.nl heeft. Wethouder Stef Bijl van de 
gemeente Zevenaar mocht de Award overhandigen. “Ik vind 
het bijzonder dat een hele familie zich inzet voor de samen-
leving. Henry is zelfs al vanaf de oprichting van de 
 Montferlandse Uitdaging betrokken bij dit prachtige initiatief, 
dat later overging in de Liemerse Uitdaging. Marjan en Lotte 
zijn altijd op de beursvloer aanwezig en Marjan maakt jaarlijks 
het prachtige jaarverslag. En zo kan ik wel doorgaan. Want de 
familie zet zich voor heel veel initiatieven in.”

Vanaf links wethouder Henk Groote (gemeente Montferland), manager Audrey Jeurissen 
(Liemerse Uitdaging), Marjan Span (De Spannen), voorzitter Sjoerd Geurts (Liemerse Uitdaging, 

wethouder Stef Bijl (gemeente Zevenaar) en Henry Span (De Spannen).

Menno Feitsma, nieuwe bedrijfscontactfunctionaris gemeente Doesburg

‘Ik vorm graag de verbindende schakel’
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Wendy Janssen 
accountmanager bedrijven 
gemeente Zevenaar

In de gemeente Zevenaar maakt Wendy als 
accountmanager bedrijven en adviseur 
 economie deel uit van Team Economie. Daarin 
werkt ze samen met accountmanager bedrijven 
Peter Hiemstra en beleidsadviseur economie en 
coördinator Groene Metropoolregio Yvette 
 Abbing. “In Zevenaar houd ik me bezig met 
meerdere werkgebieden, zoals het centrum-
gebied van Zevenaar, vrijetijdseconomie en de 
agrarische sector. Daarnaast houd ik me bezig 
met human capital. Hoe gaan we samen - 
 gemeente, ondernemers en onderwijs - de 
 tekorten op de arbeidsmarkt oplossen?” 
Wendy neemt haar opgedane ervaring in 
 Doesburg mee naar Zevenaar. “In Doesburg heb 
ik me kunnen specialiseren in centrum-

management. Dat komt in Zevenaar goed van 
pas. We willen samen met ondernemers en 
vastgoed eigenaren een toekomstbestendiger en 
 compacter centrum creëren. Daar ga ik me sterk 
voor maken.”

Ander profiel
Ze beseft dat Zevenaar een compleet andere 
gemeente is dan Doesburg. “Zevenaar heeft 
inderdaad een compleet ander profiel.  Doesburg 
profileert zich fantastisch op toeristisch vlak met 
zijn historisch centrum en een diversiteit aan 
mkb-bedrijven. Zevenaar ontwikkelt zich op het 
vlak van bedrijventerreinen, maar we hebben 
ook veel te bieden op toeristisch en recreatief 
vlak. 

Met name op watersportgebied, zoals 
 Rhederlaagse meren en de Bijland. Verder heeft 
Zevenaar een groot bedrijvenbestand, met veel 
diversiteit. Ik heb al met diverse innovatieve 
organisaties en bedrijven mogen kennismaken. 
Er zit veel energie in de Zevenaarse onder-
nemers.”
Wendy Janssen heeft inmiddels een vliegende 
start gemaakt. Op dit moment houdt ze zich met 
het Team Economie bijvoorbeeld bezig met het 
ontwikkelen van een toeristisch-economische 
monitor. “Die presenteren we op 17 november 
tijdens de ‘Dag van de Ondernemer’. Dus 
 reserveer die datum alvast in de agenda…”

Container Terminal Doesburg: 50-tons elektrische truck
In een tijd waarin de wereld zich steeds meer richt op groene oplossingen, introduceert 
Container Terminal Doesburg een innovatie in de wereld van logistiek en transport. De 
50-tons elektrische vrachtwagen (E-truck) is geschikt voor het vervoer van containers.

De vrachtwagen is de eerste grote truck die op deze manier is omgebouwd naar een elektrische 
aandrijving en is tevens geschikt voor waterstoftoepassingen. Met een actieradius van 180 km is deze 
vrachtwagen uitgerust met een krachtige 735 pk en een overvloed aan koppel. De E-truck is geopti-
maliseerd voor korte routes die gereden worden tussen Doesburg en Steenderen en beschikt over 
een relatief bescheiden accupakket voor zo’n zware truck. Dat betekent minder gewicht en dus gun-
stig verbruik. De vrachtwagen is tevens voorzien van een hydraulisch systeem en een ‘regeneratief’ 
remsysteem voor optimaal energieverbruik, hetgeen de impact op de verduurzaming verder ver-
sterkt.
Terwijl elektrische voertuigen mainstream worden, staat deze E-truck op zichzelf. Het is geen stan-
daard productielijn voertuig, maar een volledig op maat gemaakte machine. De truck werd vanaf de 
basis herbouwd.
Deze innovatieve stap is door Container Terminal Doesburg gerealiseerd in samenwerking met Aviko 
en GINAF.

‘Er zit veel energie in de 
Zevenaarse ondernemers’

Bijna vijf jaar werkte ze bij de 
gemeente Doesburg als account-
manager bedrijven. Onlangs 
stapte Wendy Janssen over naar 
de gemeente Zevenaar, waar ze 
aan de slag is gegaan in diezelfde 
functie. “Ik was toe aan ver-
nieuwing toen deze mooie kans 
bij een grotere gemeente voorbij 
kwam. Die wilde ik niet laten 
liggen.” 
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De officiële overdracht van de Etruck namens GINAF aan 
Harm Roelofsen (Container Terminal Doesburg).

Wendy Janssen: 
“Ik was toe aan vernieuwing toen 
deze mooie kans voorbij kwam.”
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KAN NIET ZONDER

“Op mijn 14e raakte ik geblesseerd bij het voetballen. Tijd om een andere hobby te zoeken. Zwemmen 
zou goed voor me zijn, maar ‘gewoon’ baantjes trekken leek me niets. Zo kwam ik bij Sub Aqua Libera 
terecht: een duikclub in Lobith die al vijftig jaar bestaat. Zwemmen met een dubbel doel: sportief bezig 
zijn en onder water genieten van alles wat je boven het water niet ziet. Samen met een vriend – Werner 
Palm - zijn wij alweer 38 jaar bij de club. Op donderdag conditietraining in het zwembad en daarna 
 gezellig aan de bar plannen maken voor de volgende weekendduik. Dat kan overal zijn: in Slijk-Ewijk, 
Lienden of Zeeland. Met een harde kern gaan we ook duiken in het buitenland. In oktober staat een 
 volgende duikvakantie in Egypte op de agenda. 
Duiken is een prachtige sport. Of je nu een duikparadijs verkent met ongekend helder water, kleurrijke 
vissen en koralen, of een uitdagend scheepswrak; onder water heerst altijd een serene rust! Ook duiken 
in Nederland is leuk, hier heb ik echt leren kijken naar ook de kleine dingen die je tegenkomt. Ondanks 
iets troebeler water is hier veel te zien, daar geniet ik elke keer weer van. Heel leuk is dat ik onlangs bij 
Sub Aqua Libera ben uitgeroepen tot duiker van het jaar. Uitgerekend in ons jubileumjaar.” 

Arjan ter Bogt
Directeur-bestuurder Plavei

‘Onder water heerst een serene rust’

‘Er zit veel energie in de 
Zevenaarse ondernemers’
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Door Sjoerd Geurts

Het is een bijzondere tijd. Onder druk van de overheid ondergaat de verpakkingsbranche op dit moment 

een transitie. Hergebruik van afval is de nieuwe norm en dat betekent dat een verpakkingsspecialist zoals 

PACKcenter zichzelf op dit moment opnieuw aan het uitvinden is. Dat vinden ze in Duiven overigens niet 

erg. Bij PACKcenter zien ze altijd en overal kansen. Al blijven er voldoende vragen over…

‘Wij werken hier op basis 
van vertrouwen met elkaar’

PACKcenter maakt zich op voor vierde lustrum

We vinden PACKcenter op bedrijventerrein 
Seingraaf in Duiven. Tot zes jaar geleden was het 
bedrijf te vinden op Centerpoort-Noord, op de 
plek waar tegenwoordig Hornbach haar klanten 
ontvangt.
We ontmoeten eigenaar Albert van ’t Blik, die 
samen met een vierkoppig managementteam 
het bedrijf aanstuurt. Hij geeft toe dat het tur-
bulente tijden zijn met de nieuwe regels, die 
veel milieuonvriendelijke verpakkingssoorten 
verbiedt. Albert: “Wij zien de regels niet als een 
straf. We beseffen dat ze ook kansen bieden om 
iets te doen aan de afvalberg in Nederland.”

Geschiedenis
Terwijl zijn compagnon druk aan het werk is, 
duikt Albert van ’t Blik in de geschiedenis van 

het bedrijf. Het begon ooit allemaal in Arnhem. 
“Wij stammen af van de Gelderse Papierhandel, 
later Gelderse Verpakkingen. Toen we twee 
soortgelijke bedrijven overnamen in Zwolle en 
Almelo, klopte de naam ‘Gelderse’ niet meer en 
hebben we het bedrijf omgedoopt tot Gelpa 
Verpakkingen. De bedrijven in Almelo en Zwolle 
hadden net als wij een winkel bij het bedrijf. 
Deze droegen de naam PACKcenter. In 2004 
hebben we besloten alle PACKcenter-winkels los 
te koppelen van Gelpa. Dat is volgend jaar pre-
cies twintig jaar geleden. Ons vierde lustrum 
staat voor de deur.”
Gelpa en PACKcenter gingen na de ontkoppeling 
ieder hun eigen weg, maar werken tot op de dag 
van vandaag samen. “Uiteindelijk werd Gelpa 
overgenomen door het beursgenoteerde 

BEDRIJVIG

Albert van ’t Blik (rechts) (PACKcenter): 
“Onze medewerkers hebben geen functie op hun 

visitekaartje staan. Iedereen weet waar de ander goed in is.”
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 Engelse bedrijf Bunzl. “Ik heb nog drie jaar ge-
werkt voor Bunzl. Eddy Roelofsen, de grond-
legger van de Gelderse Papierhandel, was ver-
der gegaan met PACKcenter en hij haalde mij in 
2008 over om ook over te stappen. We raakten 
in gesprek en ik heb me voor 50 
procent ingekocht. Samen zijn we 
sindsdien eigenaar. Al moet ik 
zeggen dat Eddy’s kinderen Roy en 
Esther inmiddels ook in het bedrijf 
werken en de aandelen van hem 
zullen overnemen. Heel leuk. Het 
voelt echt als een familiebedrijf.”
 
Liemerse bedrijven
PACKcenter is gespecialiseerd in 
verpakkingen en aanverwante 
artikelen. In de drie  PACKcenters is 
een grote collectie foodverpakkin-
gen, disposables en verpakkingsdecoraties ver-
krijgbaar. De winkel biedt de mogelijkheid om 
dagelijks binnen te stappen. Voor veel  branches 
biedt PACKcenter neutrale en met naam bedruk-
te verpakkingen. Op bestelling, via de webshop 
of na een bezoek aan de winkel. “We zijn uitge-
groeid tot een totaalleverancier in verpakkingen, 
disposables, hygiëne en bedrijfsbenodigdheden. 
PACKcenter heeft veel Liemerse klanten, maar 
ook organisaties als het Nederlands Openlucht-
museum , Sportcentrum  Papendal of Theaterho-
tel Almelo. Desondanks voelen we ons ook een 
Liemers bedrijf.”
PACKcenter groeide ieder jaar een beetje. In 
coronatijd ging het plotseling snel. “De wereld 
veranderde, de postorderbedrijven draaiden 
overuren, restaurants hadden disposables en 
verpakkingen nodig en onze spullen bleken niet 
aan te slepen. We hebben met z’n allen hard 
gewerkt en het lukte ons om de klanten te 
 beleveren en nieuwe klanten te helpen.”
Corona leidde eveneens tot nieuwe inzichten. Er 
werd samen met een andere groothandel een 
webshop opgezet. Met meer producten dan 
alleen PACKcenter kan leveren. “Wij willen een 
compleet assortiment aanbieden. De spullen die 
wij niet hebben, worden geleverd door be-
drijven waarmee we samenwerken. Alles om het 
de klant zo eenvoudig mogelijk te maken.”

Geen hiërarchie
PACKcenter telt naast de twee eigenaren nog 
zestien medewerkers en drie ‘pensionado’s’. 
“Wij kennen geen hiërarchie of ingewikkelde 
procedures. Alles loopt hier door elkaar heen. 
Verkopers zijn hier ook inkopers en iedereen 
neemt de telefoon aan. Onze medewerkers 
hebben geen functie op hun visitekaartje staan. 
Iedereen weet waar de ander goed in is en dat is 
genoeg. Kleinschalig. Een bedrijf met een fami-
liegevoel. Waar je voor elkaar door het vuur 
gaat. Waar je elkaar motiveert. Als ik rommel 
voor het pand zie liggen, ruim ik het op. Dat 
heeft ook met fatsoensnormen te maken. Mijn 
collega’s zien dat en nemen dat over. Zo ont-
staat er iets bijzonders. Leuk toch. Wij maken 
onze mensen op deze manier onbewust be-
kwaam. Wij waarderen onze medewerkers ook 
extra. Een goed salaris hoort daar bij, maar 
iedereen deelt hier ook mee in een gedeelte van 
de winst. We werken hier op basis van ver-
trouwen met elkaar. We doen het samen.”
PACKcenter breidde in de loop van de jaren 
haar diensten geleidelijk uit. De logistiek is 
 grotendeels in eigen beheer. We hebben tegen-
woordig caddy’s en bakwagens, waarmee we de 
goederen bij onze relaties in Oost-Nederland be-
zorgen. Dan kun je ook snel schakelen. Alles 
voor de klant.”

Nieuwe wetgeving
Albert steekt niet onder stoelen of banken dat 
het gewoon goed gaat met PACKcenter. Maar hij 
maakt zich wel zorgen over de nieuwe SUP- 
wetgeving die op 1 juli is ingegaan. SUP staat 
voor single used plastics. “Klanten van afhaal- 
en bezorglocaties en supermarkten betalen 
tegenwoordig voor wegwerpbekers en -bakjes 
die plastic bevatten of maken gebruik van een 
herbruikbaar alternatief. Voor consumptie op 
locatie zijn vanaf 1 januari 2024 zelfs álle weg-
werpbekers en -bakjes die plastic bevatten ver-
boden. In Nederland is er nog te weinig duide-
lijkheid. En zonder kabinet schiet dat niet op. In 
Duitsland en België lopen ze voorop met 
 duidelijke regels, hier wachten we af. Gelukkig 
ben ik lid van de Nederlandse Vereniging 
 Groothandelaren Papier. Dit onderwerp staat 
daar hoog op de agenda.” 
PACKcenter besloot op tijd het onderwerp te 
omarmen. “Je kunt beter tijdig de zaakjes voor 
elkaar hebben. Wij zijn samen met klanten op 
zoek gegaan naar nieuwe, vervangende produc-
ten. Het meest duurzame alternatief. We hebben 
in de winkel een duurzame hoek ingericht met 
duurzame producten. We hebben papieren 
disposables van duurzaam papier ontwikkeld, 
maar ook hard plastic bekers, die je in een vaat-
wasser kunt stoppen. De beker kost ruim 1 euro 
per stuk. Dus je moet durven investeren. Zo 
zitten we midden in een zoektocht. Maar voor 
nu staat alles de komende maanden in het teken 
van het najaar: feestpakketdozen, sinterklaas-
papier en opvulmaterialen, iets waar  PACKcenter 
uniek in is qua assortiment en veelzijdigheid.”

Een eigen merk toiletpapier
PACKcenter heeft een eigen merk duurzaam ongebleekt toiletpapier in de markt gezet. Dit toilet
papier werd in verleden geproduceerd bij het bedrijf Cascades in Canada. Wij zorgden voor de 
distributie. We beleverden zelfs Albert Heijn. Daar zijn we mee gestopt. We hebben daarop de 
website ‘100procenteco.nl’ opgericht en dat is gigantisch gaan lopen. We zijn vorig jaar in zee 
gegaan met het Italiaanse bedrijf Lucart zodat het nu uit Europa komt. Daar worden onze 
 duurzame producten  waaronder 100 gerecycled papier  gemaakt. Elke dag worden er via de 
webshop bestellingen gedaan. We verkopen ze in eigen doosje onder het label 100%eco. De 
webshop bevat niet alleen toiletpapier, maar ook artikelen zoals reinigingsmiddelen, tissues en 
dispensers. Allemaal 100%eco…”



  Ervaar het gemak      met voordelige tarieven
  en een landelijke dekking

HET GEMAK VAN SBPOST
Bij ons hoef je niet te frankeren, tellen, wegen of sorteren. Binnen 
24 uur bezorgen wij jouw zakelijke post in heel Nederland en de 
factuur ontvang je maandelijks achteraf. Ook voor partijenpost en 
post fulfilment kun je bij ons terecht.

HAAL- EN BRENGSERVICE
Kies voor gemak en maak gebruik van onze haal- en brengservice. 
Wij komen dan dagelijks jouw postbuspost brengen en uitgaande 
post ongefrankeerd ophalen.

VERSTUUR JE POST SOCIAAL EN DUURZAAM
Wij werken met respect voor mens en milieu. 84% van onze post-
bezorgers heeft een afstand tot de arbeidsmarkt. En het bezorgen 
doen wij zoveel mogelijk op de fiets.

Voor iedereen die werkt

hebben wij een oplossing

Office Design Projectinrichters B.V. 
Leigraafseweg 2  6983 BP Doesburg 

T. 0313 48 49 50 
W. www.office-design.nl
  E. info@office-design.nl
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Niemand minder dan Jan Lammers heeft het 
nieuwe verenigingsjaar van Lindus op 
19 september geopend. In Brasserie Zoetzand 
in Lathum gaf de oud Formule 1-coureur een 
mooi inkijkje in de wereld van de Formule 1 
en de Dutch Grand Prix op Zandvoort. 

Jan Lammers opent nieuw verenigingsjaar

LINDUS

Young Lindus zat ook niet stil. In juli werd 
er een bijeenkomst gehouden bij Markant 
Outdoorcentrum in Braamt. De jonge 
ondernemers zijn niet vies van een beetje 
competitie, zo bleek tijdens de gezellige 
gps-wandeling door het  Montferlandse 
bos. 

Young Lindus

Fotografie: Jan Adelaar

Jan Lammers vertelde over effectief samenwerken, motivatie en de sleutels 
voor goed onder nemerschap. “Succes moet je managen”, aldus Lammers. 
Tegenwoordig is hij actief als NOS-commentator en Sportief Directeur van 
de Dutch Grand Prix op Zandvoort. Hij vertelde ook dat wanneer je goed 
kunt sturen, dat niet meteen betekent dat er veel geld verdiend wordt. 



Grip staat voor Grip. Voor wat we 

zijn. Gedreven om onze cliënten 

zo goed  mogelijk te helpen. We gaan 

voor  Resultaat, niet in kwantiteit, 

maar in kwaliteit. We zijn  Inventief 

in advies. Elke dag, voor elke cliënt. 

Door betrokken te zijn en echt 

 geïnteresseerd in de mensen voor  

wie we werken. Omdat alleen dan 

advies echt  Persoonlijk is.

www.gripadviseurs.nl

Wordt het niet eens tijd voor 
méér Grip op de zaak? 
Als ondernemer wilt u graag focussen op de zaken waar ú goed in bent. Dat  

doen wij ook bij Grip: u alle financiële, fiscale en juridische zaken uit handen nemen. 

Daarin zijn we net zo ondernemend als u - zowel regionaal, nationaal als  

internationaal. Resultaatgericht en inventief, maar ook persoonlijk en betrokken.  

Met ruim 70 medewerkers in twee kantoren zijn we adviseur, sparringpartner en 

aanjager tegelijk. Multidisciplinair samenwerkend om lijnen kort te houden,  

gedreven opererend om uw grip op de zaak tijdig te versterken.  

Hoeveel Grip wilt ú eigenlijk op de zaak?
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De redactionele inhoud is met zorg samengesteld. Ten aanzien van eventuele onjuist

heden van bepaalde gegevens kan echter geen aansprakelijkheid worden aanvaard.

Colofon
Uitgever
Lindus, de ondernemersvereniging 
van de Liemers
Mercurion 3, 6903 PX  Zevenaar

Verschijning
DUS verschijnt vier keer 
per jaar en wordt verstuurd 
naar bedrijven in de Liemers.

Oplage
1.800 exemplaren
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• Dianne de Geus
 Mob. 06 18 17 05 79
• Renate Berndsen
 Tel. 0316 34 20 65 / 06 12 96 76 15
 renate@lindus.nl
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Jacques Kok

Vormgeving
Bureau de Clou 

Drukwerk
10+ Advies en Coördinatie

Verspreiding 
SB Post

De redactionele inhoud is met zorg samengesteld. Ten aanzien van eventuele onjuist

heden van bepaalde gegevens kan echter geen aansprakelijkheid worden aanvaard.

Interesse?
Interesse in het lidmaatschap van Lindus? U mag als niet lid (maximaal 2 keer) naar 
onze Happy Hours komen om kennis te maken met de vereniging. Wilt u vaker 
 komen dan is een lidmaatschap noodzakelijk. Neemt u gerust contact op met het 
secretariaat voor meer informatie. 

Nieuws te melden?
Een verhuizing op stapel? Een prijs gewonnen? Wanneer uw bedrijf nieuws te melden 
heeft, horen wij het graag. Stuur in dat geval een kort bericht naar e-mail: 
info@lindus.nl. 

Onze redactie bepaalt al naar gelang de nieuwswaarde - die er  natuurlijk wel moet 
zijn - of het bericht in onze digitale nieuwsbrief of in magazine DUS wordt geplaatst.
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NIEUWE LEDEN

House of IT, Nijmegen
House of IT is een coöperatie, opgericht door ver

schillende bedrijven uit de regio. House of IT koppelen 

mensen die in de regio wonen, werken en studeren aan 

bedrijven uit diezelfde regio. “Wij bieden werkenden 

maatwerk trainingen, zowel fysiek als online, zodat zij 

zich verder kunnen professionaliseren. Deze opleidin

gen worden door de ondernemers zelf verzorgd of door 

een samenwerkingspartner. Wij helpen ondernemers bij 

het vinden van personeel door een andere manier van 

rekruteren aan te bieden en het bieden van een online vacaturebank.”

De HRM medewerkers van de leden helpen elkaar bij het vinden van 

personeel en kijken tevens of mensen die graag iets anders willen, 

geplaatst kunnen worden bij een collega bedrijf. 

Esther Landman

Construsoft, Zevenaar
Construsoft ondersteunt de bouwsector met het delen 

van kennis en de ontwikkeling van software. Het doel is 

om hiermee de digitalisering in de bouwsector te stimu

leren. “We streven naar de maximale optimalisatie van 

de productiviteit van onze klanten en stroomlijnen 

processen door efficiënte digitale, modelgebaseerde 

bouw en supply chain managementoplossingen.”

Kristiaan Flierman 

Tepe Metal, ’s-Heerenberg
Tepe Metal produceert, construeert en assembleert meta

len producten voor allerlei branches, zoals de meubelin

dustrie, retail, machinebouw, voedingsindustrie en medi

sche sector. Dit gebeurt in elke gewenste afwerking. “Met 

meer dan twintig jaar ervaring in metaal, hebben we 

specialistische kennis in huis, om oplossingen niet alleen 

te bedenken maar ook te realiseren.”

Het motto van Tepe Metal: ‘If you can dream it. We can 

make it!’. Clemens te Pas

Nils Strategie, Arnhem
Nils Strategie helpt ondernemers duurzaam en voor

spelbaar groeien met behulp van de Nils methode, een 

managementboek en groeiprogramma’s. Ervaren 

ondernemers begeleiden de ondernemers, om zo te 

komen tot een heldere strategie voor de aankomende 

57 jaar. 

Gerben Nijmeijer

DUS magazine 27DUS magazine 27

Dinsdag 24 oktober Frans Budel over zijn Globe 40 Race en ALV, 
  Partycentrum De Griethse Poort

Dinsdag 14 november  Themabijeenkomst Netcongestie, Installatietechniek Kremer B.V.

Woensdag 22 november Gezamenlijke bijeenkomst met OKA bij Intratuin Duiven

Maandag 27 november Young Lindus naar De Graafschap

AGENDA
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